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V roku 2015 po poslednom domácom zápase s Uzovcami sa vedenie klubu spolu so starostom obce Robertom Tkáčom rozhodlo zveľadiť areál nášho ihriska. Roky sme nemali seriózny bufet, stánok, no skrátka budovu, kde by sa fanúšik vedel ukryť počas zápasu  napríklad  kvôli  dažďu,  v  chladnejších  mesiacoch  kvôli  zime  ,  v  letných mesiacoch kvôli teplu a popri tom by si pochutnal na chutnej kávičke, teplom čaji či v lete na chladenom pivku.Slovo  dalo  slovo  a  hneď  dva  dni  po  spomínanom  zápase  začali  búracie  práce pôvodných  provizórnych  priestorov  bufetu.  Oslovili  sme  či  už  bývalých  ,  tak  aj ak�vnych hráčov klubu. V podstate každým dňom po večeroch sme začali z výstavbou a realizáciou klubovne. Celkovo sme to zvládli počas letnej prestávky za cca 60 dni a sezónu 2015/2016 sme už začali aj vrátane krásnej a vysnívanej budovy s bufetom ,toaletami, terasou. Veľká vďaka patrí obecnému úradu a ich vtedajšiemu vedeniu za podporu , pomoc a �ež za poskytnu�e finančných prostriedkov pri realizácií tohoto projektu. Menovite nebudeme spomínať ďalších sponzorov či  individuality, každý ako vedel ,pomohol a �eto chvíle stavby si nechá vo svojom srdci navždy. Aj toto je súčasť futbalového života.

Výstavba klubovne 2015
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"Ani sme sa nenazdali a desať rokov ubehlo ako voda. V roku 2013 oslávil náš klub vzácnu "pätdesiatročnícu" a už je tu ďalšie okrúhle výročie.60 výročie organizovaného futbalu bez prerušenia v našej obci. Je to už teda zrelý vek nie  len  pre  človeka,  ale  aj  pre  taký  futbalový  klub  ,akým  je  Športový  klub Záhradné.Týmto  bule�nom by  sme  vám  chceli  v  krátkos�  zhodno�ť  desať  rokov práce futbalového výboru v spolupráci s Obecným úradom v Záhradnom. Je v ňom zaznamenaná  práca  a  úspechy  našich mužs�ev  ,projekty,  ktoré  sa  nám  podarilo spoločne  zrealizovať a  nakoniec  aj   vízia  naších  trenérov do  ďalšej  desaťročnice. Pevne  veríme,  že  sa nám podarí   naše nové  výzvy preniesť  do  reality,  pre ďalšie športové úspechy nášho klubu,  naďalej robiť dobré meno našej obci a pokračovať vo zveľaďovaní nášho športového areálu pre ďalšie generácie a všetkých milovníkov športu a futbalu zvlášť".



Na jeseň v roku 2018 sa nám naskytla možnosť podať žiadosť o výstavbu futbalového a work‑outového ihriska v našej obci.Starosta  obce  Róbert  Tkáč  spoločne  s  poslancami  obecného  zastupiteľstva    a vedením športového klubu odsúhlasili  projekt a na  jar 2019 nám bola  schválená dotácia  na  výstavbu  nádherného  športoviska  pre  hráčov  a  občanov  našej  obce.  Dovolíme  si  tvrdiť,  že  v  širokej  okolici    nenájdete  futbalové  ihrisko  s  rozmerom 40x20m s oplotením a osvetlením ,ako v Záhradnom.SFZ nám v roku 2018 poskytol dotáciu na výmenu strechy v hlavnej budove ‑šatniach.Z obce nám bol schválený povinný príspevok‑ doplatok na dokončenie projektu.Hospodárom nášho športového areálu je už viac ,ako 30 rokov ikona klubu Igor Štec.

Ihrisko s umelou trávou pri ŠK Záhradné, strecha
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S výstavbou novej klubovne zároveň začala výstavba niečoho nového, nepoznaného. Tentokrát šlo o „výstavbu projektu priamo na ihrisku a to postup do 4.ligy“ .Azda v jednej z najúspešnejších sezón v histórií klubu sme potvrdili kvalitu, ktorú sme predvádzali už pár sezón predtým a sezónu 2015/2016 sme skončili na 1.mieste a postupom do 4.ligy Sever.V spomínanej sezóne sme dokázali zvíťaziť 18 krát, v pia�ch prípadoch sme brali bod a len trikrát sme zostali bez bodov.V  spomínanej  sezóne  nás  reprezentovali  hráči Marek  Kmec,Adam  Ivanič,  Tomáš Varga, Mar�n  Stach,René  Pavlovič,Ivan  Straka, Marek  Jaworek,Radoslav  Krajňák, Peter Štofan, Marek Krajňák, Dávid Pankuch,Jaroslav Luterančík, Igor Vaško, Šimon Kačmár,  Daniel  Gomulec,Marek  Kolesár,Miroslav  Kodžura,Kevin  Peter Čekan,Radoslav Uličný. Trénerom víťazného �mu bol Marián Merkovský. 

A mužstvo  Úspešná sezóna a postup z 5. ligy do 4.ligy    2015/2016

1963 ‑ 2023futbalu60 rokov 3
Roky v 4.ligeOd sezóny 2016/2017 až po sezónu 2021/2022 pôsobí naše A mužstvo v krajskej súťaži VsFZ v 4.ligePočas ďalších rokov došlo k značnej obmene kádra, no �ež k ukončeniu dlhoročnej spolupráce z dvojicou trénerov Marián Merkovský a Jozef Baran. Na slávnostnom odovzdaní upomienkových predmetov sme sa z dvojicou rozlúčili s prianím ďalších úspešných rokov.Hneď v úvodnom ročníku v novej ,kvalitnejšej súťaži sme skončili na 2.priečke a to len 4 body za víťazom FK Šarišské Michaľany. Rok na  to sa naše mužstvo viac‑menej udomácnilo v 4.lige a skončilo na 7.priečke. Zaujímavé boli hlavné derby zápasy z mužstvami ako Humenné, Medzilaborce, Poprad.



1963 ‑ 2023futbalu60 rokov 4

Roky v 4.ligeOd sezóny 2016/2017 až po sezónu 2021/2022 pôsobí naše A mužstvo v krajskej súťaži VsFZ v 4.ligePočas ďalších rokov došlo k značnej obmene kádra, no �ež k ukončeniu dlhoročnej spolupráce z dvojicou trénerov Marián Merkovský a Jozef Baran. Na slávnostnom odovzdaní upomienkových predmetov sme sa z dvojicou rozlúčili s prianím ďalších úspešných rokov.Hneď v úvodnom ročníku v novej ,kvalitnejšej súťaži sme skončili na 2.priečke a to len 4 body za víťazom FK Šarišské Michaľany. Rok na  to sa naše mužstvo viac‑menej udomácnilo v 4.lige a skončilo na 7.priečke. Zaujímavé boli hlavné derby zápasy z mužstvami ako Humenné, Medzilaborce, Poprad.Sezóna  2018/2019  bola  ako  cez  kopirak  so  predchádzajúcou  sezónou  a mužstvo plávalo  v  pokojných  vodách.  Konečná  8.priečka  nám  zaručovala  účasť  v  lige  aj  v nasledujúcej sezóne.Ani v sezóne 2019/2020 naše mužstvo nezaznamenalo výrazný posun vo výsledkoch a v postavení v tabuľke. Klub na to krátko viedol tréner Peter Záhradník ,ktorého po sezóne nahradil hrajúci tréner Nebojša Dókič.V sezóne 2020/2021 sa z dôvodu pandémie Covid 19 odohralo len 15 zápasov. Azda ten najzaujímavejší bol posledný zápas pro� Sabinovu.Hos�a potrebovali pre istotu postupu zvíťaziť, resp. remizovať za predpokladu, že ďalší ašpirant na postup Raslavice zakopnú. Naše mužstvo po góle Stošiča zvíťazilo 1꞉0 a z postupu sa tešili Raslavice. Čerešničkou na pomyselnej torte bolo, že zápas viedol momentálne azda jeden z najlepších ligových a medzinárodných rozhodcov Filip Glova.Sezóna 2021/2022 už bola odohratá v plnom 30 kolovom kolotoči a mužstvo ďalej pokračovalo kolísavých výkonoch.   V danej sezóne došlo k avizovanej reorganizácií súťaži.Mužstva,  ktoré  skočili  do  šiesteho  miesta  mali  vstupenku  do  ligy    s  názvom „Majstrovstvá regiónu 4.liga východ“. Nám sa ušla nepostupová 9 priečka a tak sme sezónu 2022/2023 odohrali v 5.lige sever a na konci sezóny sme sa ocitli opäť v strede tabuľky na 7 priečke.  Mužstvo naďalej pokračuje pod trénerskou taktovkou Nebojšu Dokica, ktorý krátko zhodno�l svoje pôsobenie a vízie do budúcna ꞉„Chcel by som v krátkos� zhodno�ť moje účinkovanie v klube. ŠK Záhradné je klub, ktorý funguje ako rodina. Toto je hlavný dôvod ,prečo som tu  a aj keď som mal ponuky z  iných  klubov,  vždy  som zostal  v  Záhradnom kvôli  ľuďom  ,ktorí  pre  klub už  roky neustále pracujú, ale samozrejme aj kvôli najvernejším fanúšikom. S každým   mám osobne úprimný kamarátsky , ba v niektorých prípadoch až skoro rodinný vzťah. 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Ak by som mal zhodno�ť výkony môjho mužstva , domnievam sa, že sme vždy hrali zaujímavý futbal a že sme boli vždy „tvrdým orieškom“ pre našich súperov. Čo možno  považovať za nega�vum  je možno  to,  že  roky dozadu v klube dobre nefungovala práca s mládežou. Na druhej strane mám aj pozi�vne myšlienky, lebo odkedy začal s tréningovými  jednotkami  s  deťmi Marek  Jaworek,  veľa  de�  už  od  skorého  veku získava pozi�vny vzťah k športu ,futbalu   a tréningovému procesu. Marek je človek, ktorý  je prirodzeným lídrom a vždy chce zvíťaziť a toto už od malička vštepuje do svojich de�. Toto by som chcel preniesť aj na našich dorastencov, ktorým by som rád odkázal,    že  vždy  sú  vítaní  v  mužskom  mužstve  a  rád  ich  budem  tréningovým procesom posúvať na vyššiu úroveň a zapájať tak do A mužstva nášho klubu.Čo sa týka vízie do budúcnos�, cieľom je v budúcej sezóne vrá�ť klub do 4.ligy ,kde si zaslúžime  byť.  Osobne  si  myslím,  že  mám  dostatok  mo�vácie  a  trénerských vedomos�, aby som to s pomocou spoluhráčov a ľudí okolo mňa dokázal. Každé jedno moje  víťazstvo  je  venované môjmu  skvelému priateľovi  ....  +Šimonovi  +“  ...dodal hrajúci tréner na záver.
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Športové osobnos� Čím by sme sa určite chceli pochváliť je, že v nedávnych sezónach v našom klube pôsobili také športové osobnos� akými sú  Peter Šinglár , či Miloš Buchta.Prvý menovaný je odchovancom Tatrana Prešov , ktorý v ligových zápasoch neskôr pôsobil v kluboch FC Steel Trans Ličartovce, ZTS Dubnica nad Váhom, Slovan Liberec, Wisla Krakov, FC VSS Košice a kariéru ukončil v     ŠK Záhradné.   V sezóne 2005/2006vyhral spolu s Libercom �tul v českej Gambrinus lige. V nasledujúcej sezóne sa spolu s klubom dostal až do skupinovej fázy Pohára UEFA. V národnom �me v najcennejšom drese odohral Peter Šinglár dovedna 5 zápasov.Keď sa povie meno Miloš Buchta azda každý  futbalový  zanietenec vie,  že  sa  jedná o legendárneho českého ligového brankára, ktorý v minulos� chránil svätyňu v kluboch ako AS Trenčin, 1.FC Tatran Prešov, rumunský Gaz Metan Medias či Rapid Bukurešť. Miloš je odchovancom Sigmy Olomouc ,v ktorej začal ,aj ukončil svoju profesionálnu kariéru. Po ukončení  profesionálnej  kariéry  sa  presťahovali  Buchtovci  na  východ  Slovenska  do Prešova a Miloš prijal  ponuku nášho  klubu  zúročiť    svoje  viacročné  skúsenos� aj  na regionálnej amatérskej úrovni. Od prvého zápasu si vytvoril akýsi rešpekt v celej súťaži a aj skúsení zakončovatelia si na našom brankárovi „vylámali zuby“. V našom klube pôsobil v sezóne 2020/2021Chceme  sa  teda  v mene  vedenia  klubu,  v mene obce  Záhradné  a  v mene  fanúšikov poďakovať obidvom, dá sa povedať, futbalovým legendám , že sme mohli byť súčasťou ich hráčskej kariéry a navždy už zostanú zapísaní v dejinách futbalu v Záhradnom.

https://sk.wikipedia.org/wiki/1._Gambrinus_liga_2005/2006
https://sk.wikipedia.org/wiki/Eur%C3%B3pska_liga_UEFA
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DorastV klube okrem mužstva dospelých pravidelne nastupujú v okresných súťažiach aj naši mládežníci.Naša U19 ,alebo ľudovo povedané dorastenci sa postarali v sezóne 2021/2022 o milé prekvapenie,  keď  dominovali  v  6.lige  OBFZ  Prešov  a  postúpili  tak  do  najvyššej okresnej súťaže.V sezóne 2022/2023 ako nováčik súťaže, ktorej azda jedinou škvrnou bola nízka účasť oblastných mužs�ev a hrávalo sa trojkolovým systémom ,skončili naši dorastenci na delenej druhej priečke z FK Rožkovany a aj keď konečné skóre našich mladíkov 53꞉38 opro� súperovi 41꞉41 bolo v prospech nášho klubu, z druhého miesta do 4.ligy SD U19 Š VSFZ     nakoniec okrem víťaza skupiny TJ malý Šariš postúpili FK Rožkovany, ktoré mali v trojkolovom ročníku 2 krát výhodu domáceho prostredia, čo samozrejme zohralo podstatnú úlohu na konci sezóny.Poďakovanie za desaťročie práce s dorastencami patrí trénerom bývalým Jozefovi Baranovi, Patrikovi Hvizdošovi st. a aktuálnemu Matejovi Juskovi.Za historickým úspechom našej mládeže stoja �to hráči nášho klubu꞉Samuel  Kačmár,  Filip  Maník,Lukáš  Bednár,  Mar�n  Bučko,Juraj  Vavrenec,Jakub Hvizdoš,Patrik  Hvizdoš,Marek  Hvizdoš,Patrik  Gašpár,Erik  Gašpár,Damián Damankoš,Tomáš  Haladej,Benjamin  Gabor,Michal  Kandravý,Ján  Kandravý,Šimon Horváth,Jozef Lukačišín,Patrik Lukačišín,Matúš Kačmár,Tadeaš Čajka ako aj hráči zo susedných Fin�c,ktorí u nás hrávali v rámci striedavého štartu.
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Žiaci U15Podobné  ,ako  naši  dorastenci,  aj  naši  žiaci  U15  pôsobili  do  sezóny  2021/2022  v najvyššej okresnej súťaži. V ďalšej sezóne bol veľký presun hráčov zo žiackej kategórie do dorasteneckej a preto od polovice 2022 nemáme zastúpenie v kategórií U15. Hráči boli preto presunu� na hosťovanie do susedných Fin�c. Aj touto cestou sa chceme prezidentovi  klubu  Mar�novi  Gmitrovi  poďakovať  za  vzájomnú  spoluprácu  a výpomoc či už pri kategórií U15 ,alebo aj U19.

Prípravka U9,U11Pevne veríme, že problém s menším počtom futbalistov máme na najbližšie sezóny zažehnaný.V našom klube premiérovo funguje od roku 2020/2021 prípravka U9. Z myšlienkou založiť túto kategóriu prišli Miroslav Maník a Igor Štec, ktorí za pomoci Filipa Maníka‑dočasného trénera, začali sezónu prípravky turnajovým spôsobom. V lete 2021 so do klubu ku A mužstvu vracia staronový hráč a srdciar Marek Jaworek, ktorý po vzájomnej dohode s vedením klubu preberá trénerskú štafetu a začína sa naplno venovať mládeži prak�cký od 6 rokov vyššie.Pôsobenie  prípravky  zhodno�l  tréner  Marek  Jaworek,  ktorý  zároveň  krátko predstavil svoje vízie do budúcnos�꞉ Pred dvoma sezónami som sa do klubu vrá�l po jednoročnej  odmlke, predtým  som v  klube pôsobil  7  sezón, počas  ktorých  som  si vytvoril priateľstvá a väzby na klub. Práve �eto priateľstvá a väzby rozhodli o tom ,že som do  klubu  vrá�l,  kde  pod  trénerským  vedením Nebojsu Djokiča  "Džokiho"  sa vytváralo nové mužstvo. Vo výbore klubu zase boli ľudia, s ktorými som mal dobré vzťahy  a  tak  sme  sa  spoločne  pus�li  do  práce.  Zároveň  som  sa  s  vedením  klubu dohodol, že budem pôsobiť aj vo funkcii trénera mládeže, v tom čase formujúcom sa �me de� do 9 rokov. 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Za dve sezóny sme za veľkej podpory klubu urobili s deťmi veľký kus dobrej a poc�vej práce. V prvej sezóne sme odohrali vyše 100 zápasov, v súťaži OBFZ sme skončili na 2.mieste  a  zúčastnili  sme  sa mnohých  zaujímavých  turnajov.  Za  zmienku  z  toho obdobia stoja turnaje ako Fragaria Cup v Prešove ‑ najväčší medzinárodný turnaj v Európe, Blachotrapez Cup ‑ celoslovenský turnaj či kvalitný turnaj v Stropkove, ktorý sme vtedy s 5 výhrami a 1 prehrou vyhrali. Bol to prvý turnaj, kde naše de� zis�li, že aj my ako malý klub ‑ dedinka môžeme poraziť iné kluby ‑ mestá ako Bardejov, Stropkov či Prešov. V nasledujúcej sezóne sme naše rady doplnili o ďalšie de� a postavili do sezóny  už  dve  družstvá  a  to  U9  a  U11,  ktoré  pod mojim  vedením  pokračovali  v rozbehnutej práci a vo svojich súťažiach skončili U9 na 2.mieste a U11 dokonca svoju súťaž vyhrala. Tak�ež sme pokračovali v účas�ach na veľkom množstve zápasov a turnajov. Opäť to bol Blachotrapez Cup, kde sme vo východoslovenskej čas� skončili na 2. mieste, keď sme vo finále prehrali s Lipanami až po penaltovom rozstrele. Na turnaji v Stropkove sme s 5 výhrami a jednou remízou obhájili prvenstvo a v auguste sa obe kategórie zúčastníme Fragaria Cupu. Spomeniem ešte turnaje organizované pod  hlavičkou  CFT  Academy,  ktoré  organizujú  kvalitné  turnaje  s medzinárodnou účasťou, kde v zime sme sa zúčastnili tohto turnaja vo Vranove (U9 ‑ 12. miesto a U11 ‑ 3. miesto) a na jar sme si tento turnaj zopakovali, kde U11 skončila na 2. mieste a U9 dokonca turnaj vyhrala). Chcem vyzdvihnúť podporu klubu počas celého obdobia, kedy  sa  do  mládeže  investovalo  veľa  času,  energie  a  financií  a  boli  tak  deťom vytvorené výborne podmienky na ich futbalový rast. Do ďalších sezón by sme chceli pokračovať v nastolenom trende, prilákať medzi seba ďalšie a ďalšie de� a mať v budúcnos�  obsadenú  každú  jednu  kategóriu  mládežníckych  mužs�ev  až  po dorasteneckú  kategóriu  v  súťažných  štruktúrach,  z  čoho  by  potom  vyšli  kvalitní futbalis�, ktorí by robili radosť a reklamu nášmu klubu, či už v našom "A" mužstve alebo aj vo vyšších súťažiach. Na záver by som chcel poďakovať aj nášmu sponzorovi firme  Sunlad  Group‑  Peter  Žonca,  ktorý  naším  hráčom  zakúpil  zápasové  dresy  a vychádzkové súpravy..
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Na záver by sme ešte raz chceli poďakovať ľuďom ,ktorí pôsobia v klube nepretržite od svojho zvolenia do futbalového výboru prak�cký od roku 2006 a to konkrétne prezidentovi klubu Stanislavovi Krajňákovi,  Ing.Petrovi Kačmárovi,  Igorovi Štecovi, Jozefovi  Juskovi,  Miroslavovi  Maníkovi,  Petrovi  Kolesárovi.  Ďalej  sú  to  verní podporovatelia a vždy nápomocní Slavomír Jusko, Róbert Kecera, Anton Husovský.Nezabúdame  ani  na  každého  jedného  usporiadateľa  pri  domácich  zápasoch, pomocníkoch vo výčape, pri výbere vstupného. Každému, kto sa vždy nebál prísť a pomôcť rôznymi manuálnymi prácami či už priamo na ,alebo mimo ihriska.Osobitná vďaka patrí Obecnému úradu Záhradné na čele so starostom Róbertom Tkáčom a jeho bývalým, ale aj aktuálnym poslancom obecného zastupiteľstva.Ďakujeme všetkým hráčom, trénerom,   ktorí reprezentovali a naďalej reprezentujú náš klub, našu obec.V  myšlienkach  spomíname  aj  na  tých,  ktorým  nebolo  dopriate  dožiť  sa  tohto vzácneho okrúhleho jubilea 60 rokov od  založenia Športového klubu v Záhradnom.Ďakujeme aj sponzorom, ktorý pomohli a akokoľvek prispeli na usporiadanie tejto vzácnej oslavy.Obecný úrad Záhradné PD TulčíkPozemkové spoločenstvo Záhradné ‑Urbariát Marek KrajňákVOKUP KLIM – Peter KmecMANEX CAR ‑Jozef OravecAnton HusovskýViktor BalážJozef TkáčMANNA ‑Ing.Peter Kačmár
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